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Fra: Bente Fitjar
Sendt: måndag 6. desember 2021 13:07
Til: Bente Fitjar
Emne: VS: Innspel budsjett

 

Fra: Per Egil Larsen <pela@fitjar.kommune.no>  
Sendt: torsdag 2. desember 2021 23:30 
Til: Svein Dale Soleng <svso@fitjar.kommune.no> 
Emne: Innspel budsjett 
 

Innspel til Budsjett 2022  
Har Delta og Fagforbundet følgjande kommentar. 
 
Det har vore utarbeida teikningar og kostnadsoverslag på utbetringar på teknisk bygg i Årskog ,for å imøtekomme 
krav til HMT. 
I samband med dette har me også fått overslag på å oppgradere uteområdet , som har vert i budsjettet tidligere. 
Ved budsjett som låg inne Ifjord ,før nedtrekk  ,var en reell sum som me ville klart finansieringa på da. Me ber om at 
den summen blir tatt inn igjen og at prosjektet teknisk bygg med uteområdet blir prioritert i investeringsbudsjettet. Då 
det er gjort små investeringar her sidan bygget var nytt i 1969.  
 
Per Egil Larsen   
Delta 
 
Turid Dalen 
Fagforbundet 


